
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 17. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 533
Vil ministeren oplyse, om Aarhus Universitet har modtaget de nye kvælstoftal fra DMI på
nuværende tidspunkt, og hvad begrundelsen i bekræftende fald er på, at kvælstoftallene
for NOVANA 2019 først gøres tilgængelig for Folketinget og offentligheden i løbet af hø-
ringsperioden (april/maj 2021) for 3. vandområdeplanperiode, der er planlagt til februar?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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